

# Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



# مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

22nd January, 2019

## To the Parents of Pupils in Foundation Stage

Dear Parents,

We would like to invite you to attend the Foundation Stage Parents' Meeting at which you will be able to meet your daughter's teachers, discuss her development and progress, and look through her Learning Journey. These meetings provide an excellent opportunity to share important information and to strengthen home-school links.

At this meeting, you will also be able to discuss the contents of the mid-year report which will be available online through Latifa App on Thursday 31st January.

We would like to offer three sessions for each year group:

- **FS1 – Monday 4th /Tuesday 5th /Wednesday 6th February 1.15 pm-3.45 pm**
- **FS2 - Monday 4th /Tuesday 5th /Wednesday 6th February 2.15 pm -3.45pm**

Each appointment slot will be 10 minutes long and sign up for the class teachers will be through our digital sign-up system which will require you to enter an email address that you check regularly. Appointments are allocated on a first-come first-served basis. Your appointment will be confirmed via email after registering.

Sign up is open from the morning of 23rd January - midnight on the 29th January. Please visit [www.schoolinterviews.co.uk](http://www.schoolinterviews.co.uk) and enter the code **8tc43** to book your appointments.

When booking your appointment it is important to indicate if you require an interpreter for the meeting with the class teacher. Please note that, as interpreters are limited, you should only book one if actually needed. Also, any requests for an interpreter on the actual day of the meeting will not be accommodated.

As well as speaking to your daughter's class teacher, you will also have the opportunity to meet with your daughter's Arabic and Islamic teacher/s. Some of the Arabic teacher's timings may be extended as shown in the online booking system.

For the Islamic teacher, appointment slots can be made on the day of the meeting by writing your name on the available appointments sheet outside her classroom. These appointments are for 5 minutes each.

ص ب ١١٥٣٣، دبي، ا.ع.م. البريد الإلكتروني: admin@lsg.sch.ae الموقع الإلكتروني: www.lsg.sch.ae  
المدرسة الثانوية - هاتف: ٣٣٦١٠٦٥، فاكس: ٣٣٦١٤٦٢ - المدرسة الابتدائية - هاتف: ٣٣٦٣٦٦١، فاكس: ٣٣٦٣٦٦٢  
P.O. Box 11533, Dubai, U.A.E. Email: admin@lsg.sch.ae Website: www.lsg.sch.ae  
Secondary - Tel.: 3361065 Fax: 3361462 - Primary - Tel.: 3363661 Fax: 3363662

# Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



# مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

Please note here who your daughter's teachers are:

Class	Class Teacher	Arabic Teacher	Islamic Teacher
F1 Red	Miss Jessica Gibbons	Miss Amira Yaseen	Miss Hayman Darwish
F1 Green	Miss Annabel Heath	Miss Amira Yaseen	Miss Hayman Darwish
F1 White	Miss Orla Campbell	Miss Marwa Fattouh	Miss Hayman Darwish
F2 Red	Miss Sinead McDonnell	Miss Amira Yaseen	Miss Hayman Darwish
F2 Green	Miss Nicola Walker	Miss Amira Yaseen	Miss Hayman Darwish
F2 White	Miss Victoria McClintock	Miss Reem Gabash	Miss Hayman Darwish

Please note that all school staff will be busy on these days and so will not be able to supervise children, however your child is welcome to attend the appointment with you should you wish. In this case, should you want to discuss anything of a sensitive nature during the meeting, we can organise for your daughter not to be present at this time.

If you are unable to attend, we will be pleased to arrange for you to come into school at another time. We are always pleased to see parents and to discuss the progress of their daughters.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH  
Headmistress

MRS. BARBARA HEATON  
Head of Primary

ص ب ١١٥٣٣، دبي، ا.ع.م. البريد الإلكتروني: admin@lsg.sch.ae الموقع الإلكتروني: www.lsg.sch.ae  
المدرسة الثانوية - هاتف: ٣٣٦١٠٦٥، فاكس: ٣٣٦١٤٦٢ - المدرسة الابتدائية - هاتف: ٣٣٦٣٦٦١، فاكس: ٣٣٦٣٦٦٢  
P.O. Box 11533, Dubai, U.A.E. Email: admin@lsg.sch.ae Website: www.lsg.sch.ae  
Secondary - Tel.: 3361065 Fax: 3361462 - Primary - Tel.: 3363661 Fax: 3363662



22 يناير 2019

السادة أولياء أمور طالبات المرحلة التأسيسية/ الكرام

تحية طيبة وبعد،

يسعدنا أن ندعوكم لحضور اجتماع أولياء أمور طالبات المرحلة التأسيسية، حيث سيتسنى لكم لقاء معلمات ابنتكم ومناقشة تقدمها وتطورها، والاطلاع على كتاب "رحلة التعلم" الخاص بها. نتيج هذه الاجتماعات فرصة ممتازة لمشاركة المعلومات الهامة وتقوية الروابط بين المدرسة والمنزل.

ستتمكنون خلال المقابلة من مناقشة محتوى تقرير نصف العام الدراسي الذي سيكون متوفراً إلكترونياً عبر تطبيق مدرسة لطيفة يوم الخميس الموافق 31 يناير.

سنوفر لكم ثلاث فترات لهذا الاجتماع لكل مرحلة دراسية:

- المرحلة التأسيسية الأولى – الإثنين 4 / الثلاثاء 5 / الأربعاء 6 فبراير من الساعة 1:15 حتى الساعة 3:45 بعد الظهر.
- المرحلة التأسيسية الثانية – الإثنين 4 / الثلاثاء 5 / الأربعاء 6 فبراير من الساعة 2:15 حتى الساعة 3:45 بعد الظهر.

ستكون مدة اجتماعكم مع معلمة الصف 10 دقائق، وسيكون حجز هذا الاجتماع من خلال نظام التسجيل الإلكتروني الخاص بالمدرسة. سيطلب منكم إدخال عنوان بريد إلكتروني تستخدمونه بانتظام. تُحدد المواعيد بناءً على أولوية الحجز، وسيتم تأكيد موعدكم عبر البريد الإلكتروني بعد قيامكم بالتسجيل.

سيفتح باب التسجيل من صباح يوم الأربعاء الموافق 23 يناير إلى منتصف ليل يوم الثلاثاء الموافق 29 يناير. الرجاء زيارة الموقع [www.schoolinterviews.co.uk](http://www.schoolinterviews.co.uk) وإدخال الرمز **8tc43** من أجل حجز موعد.

من الهام تحديد رغبتكم في توفير مترجمة من أجل اجتماعكم مع معلمة الصف. يرجى ملاحظة أن عدد المترجمات محدود، لذا نطلب منكم عدم حجز مترجمة إلا إذا كنتم في حاجة فعلية لذلك؛ حيث سيتم تخصيص إحداهن لكم بناءً على طلبكم، كما إننا لن نتمكن من تلبية طلبكم بتوفير مترجمة إذا طلبتم تخصيص أحدهن في اليوم ذاته.

بالإضافة إلى اجتماعكم مع معلمة الصف، ستتاح لكم الفرصة لمقابلة معلمي اللغة العربية والتربية الإسلامية. يرجى ملاحظة أن بعض معلمات اللغة العربية ستمتد الفترات المخصصة لهن للاجتماع بأولياء الأمور كما هو موضح في موقع التسجيل الإلكتروني.



أما بالنسبة لمعلمة التربية الإسلامية، يمكنكم تحديد موعد لمقابلتها في يوم الاجتماع ذاته عن طريق تسجيل اسم ابنتكم على جدول المواعيد الموجود خارج صفها، وستكون مدة المقابلة 5 دقائق فقط.

تجدون أدناه أسماء معلمات ابنتكم:

المرحلة	معلمة الصف	معلمة اللغة العربية	معلمة التربية الإسلامية
المرحلة التأسيسية الأولى أحمر	المعلمة جيسكا جيونز	المعلمة أميرة ياسين	المعلمة هيمن درويش
المرحلة التأسيسية الأولى أخضر	المعلمة أنابيل هيث	المعلمة أميرة ياسين	المعلمة هيمن درويش
المرحلة التأسيسية الأولى أبيض	المعلمة أورلا كامبل	المعلمة مروة فتوح	المعلمة هيمن درويش
المرحلة التأسيسية الثانية أحمر	المعلمة شينيد مكدونيل	المعلمة أميرة ياسين	المعلمة هيمن درويش
المرحلة التأسيسية الثانية أخضر	المعلمة نيكولا ووكر	المعلمة أميرة ياسين	المعلمة هيمن درويش
المرحلة التأسيسية الثانية أبيض	المعلمة فيكتوريا مكلينتوك	المعلمة ريم غبش	المعلمة هيمن درويش

الرجاء العلم أن جميع معلمات مدرسة لطيفة مشغولات في هذا اليوم ولن يتوفر أحد للإشراف على الأطفال، إلا أننا نرحب بتواجد ابنتكم معكم خلال الاجتماع إذا رغبتن في ذلك، كما أننا في هذه الحالة أيضاً نرجو عدم تواجد ابنتكم لفترة خلال الاجتماع في حال رغبتن مناقشة أي موضوع حساس.

إن لم تتمكنوا من الحضور، يسرنا تحديد موعد آخر لحضوركم في وقت لاحق. يسعدنا دائماً لقاء أولياء الأمور ومناقشة تقدم بناتهم الدراسي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

السيدة باربرا هيتون  
رئيسة القسم الابتدائي

الآنسة ديبورا فورسايت  
مديرة المدرسة